

## **Notice of the 47<sup>th</sup> International Conference on Sino-Tibetan Languages and Linguistics (No. 2)**

The 47<sup>th</sup> International Conference on Sino-Tibetan Languages and Linguistics (ICSTLL) will be held from 17<sup>th</sup> to 19<sup>th</sup> October, 2014 in the Institute of Sino-Tibetan Language Studies, Yunnan Normal University (YNNU).

### **TIME**

Registration: 16<sup>th</sup> October

Meeting: 17<sup>th</sup>--19<sup>th</sup> October

### **CONFERENCE FEE**

800 CNY or 135 USD

### **LODGING AND CHARGES**

International Exchange Center, YNNU (Chenggong campus) is a four-star hotel which is located on campus. For one person, fee for a single room is 390 CNY per night; and twin-bed rooms are also 390 CNY per night for single occupancy or 230CNY per person.

### **TRANSPORTATION:**

The organizing committee will be responsible for your transportation between the hotel and the airport.

### **PAPER ABSTRACT DEADLINE**

Those who are Interested in attending the conference should send their abstracts of less than 1500 words to 47ICSTLL@gmail.com no later than 1<sup>st</sup> June, 2014 (**Please note that the previously scheduled deadline 1<sup>st</sup> July 2014 has been changed to 1<sup>st</sup> June 2014 due to other considerations in the processes of conference preparation**) . Please list author's name, work affiliations, mailing addresses, mailing and email addresses, contact phone numbers. If your abstract is accepted for presentation by the academic committee, and invitation letter will be sent to you on 10<sup>th</sup> June, 2014.

## **FEE WAIVER APPLICATION**

Waiver of conference fee and free accommodation will be given to 10 student participants who are doing postgraduate studies. Eligible people who are Interested should submit their full papers for evaluation and selection by the academic committee. Please fill out an application form (here with attached) and a full paper in PDF format to 47ICSTLL@gmail.com by 1<sup>st</sup> June.

## **CONFERENCE CHAIRMEN**

Yang Lin , President of YNNU

Dai Qingxia, Dean of the YNNU Institute of Sino-Tibetan Language Studies

Director of the Sino-Tibetan Language Studies of Central University  
of Nationalities

## **ACADEMIC COMMITTEE ( IN ALPHABETICAL ORDER)**

Dai Qingxia

Li Yuming

Lu Jianming

Liu Danqing

Luo Xiaosuo

Paul Jen-Kuei Li

Randy J. Lapolla

James A. Matisoff

Tsu-Lin Mei

Pan Wuyun

Sun Hongkai

Jackson T.-S. Sun

Pang-Hsin Ting

Wang Ning

Yuan Yichuan

Zhang Zhenxing

## **CHAIRMEN OF THE ORGANIZING COMMITTEE**

Chen Yong , Vice president of YNNU

Wang Xiucheng , Assistant of YNNU President

**SECRETARY GENERAL OF THE ORGANIZING COMMITTEE**

Luo Ji

**DEPUTY SECRETARY GENERAL**

Yu Jinzhi

**CONTACTS**

Yu Jinzhi +86 13669766263

Tian Qianzi +86 18288268641

Chen E +86 13577050410

Organizing Committee of the 47<sup>th</sup> ICSTLL

March 11<sup>th</sup>, 2014

## 第47届国际汉藏语言暨语言学会议通知（第2号）

“第47届国际汉藏语言暨语言学会议”定于2014年10月17日至19日在云南师范大学主校区（呈贡校区）召开。

时间：2014年10月16日报到，17日至19日为会议时间。

会务费：800元人民币或135美元

住宿地点及费用：云南师范大学呈贡校区国际交流中心（四星级），宾馆在校园内。单人间，每人每天390元人民币。双人标准间，两人住每人每天230元人民币；若一人住双人标准间，每天390元人民币。

交通：会务组负责机场至参会地点的往返接送。

有意参会者请于2014年6月1日（原定为7月1日，因会务筹备进程需要，特此更改，敬请留意）请将论文提要（1500字以内）发往会议专用邮箱：

47ICSTLL@gmail.com。请注明作者姓名、单位、通信地址、电子邮件和联系电话。

论文经会议学术委员会审阅核定后，将于2014年6月10日发出正式邀请函。

本次会议将免收10名在读研究生的住宿费和会务费，有意申请者须提交会议论文全文供学术委员会评选。请将申请表（见文末附件）与会议论文于6月1日前一并发给会务组专用邮箱。

### 附“第47届国际汉藏语言暨语言学会议”组织委员会名单

会议主席：杨林（云南师范大学校长）、戴庆厦（云南师范大学汉藏语研究院院长、中央民族大学汉藏语研究中心主任）

学术委员会委员（按音序排列）：戴庆厦、丁邦新、李壬癸、李宇明、陆俭明、罗仁地、刘丹青、骆小所、马蒂索夫、梅祖麟、潘悟云、孙宏开、孙天心、王宁、袁一川、张振兴

筹备委员会主席：陈勇（云南师范大学副校长）、王秀成（云南师范大学校长助理）

筹备委员会秘书长：罗骥

副秘书长：余金枝

会务筹备组联系人：余金枝、田阡子、陈娥

联系电话：余金枝 +86 13669766263，田阡子 +86 18288268641，

陈娥 +86 13577050410

第47届国际汉藏语暨语言学会议组委会

2014年3月11日